
  

Datum    

   

12-05-2025   

Duur   

   

20:00 – 22:00   

Aanwezigen   

Bestuur:   

Emilie van der Heijden   

Cor Thijssen   

Joris Jans 

Wiljan Laarakkers   

Leden:   

Eric Botden   

Erik Hippmann  

Jeanette Verstraaten   

Peter Honing  

Henny van Daal   

Gasten:   

Geen  

  

Afwezig met 

kennisgeving:   

Chris Heesemans   

Marieke Henst-

Willems  

Wim Niessen  

  

   

Locatie   

  

Duvelshof   

   

Voorzitter   

   

Emilie   

   

Reden voor vergadering   

   

Algemene vergadering   

   

Nr.   Besproken / afgesproken onderwerpen   

1   Opening en vaststellen agenda 

• Emilie opent de vergadering, de voorgestelde agenda wordt vastgesteld.  

• Wim is afwezig, Joris maakt de notulen.  

2   Mededelingen  

• Cor: Samen sterk: Opbrengst 2025: 8800 euro, 600 meer dan vorig jaar.   

• Wiljan: Reacties zijn ontvangen over een artikel in RdT; een aantal personen 

hebben RdT te vroeg ontvangen.  

3   Notulen vorige vergadering    

• Emilie neemt de acties door, er zijn geen verdere opmerkingen over de notulen. 

• Overlast Metworstrennen. Wiljan geeft aan dat hij nog geen reactie van de 

gouden Leeuw heeft ontvangen. Ook het contact met de Gemeente staat nog 

op de rol. Actie Wiljan.  

4   Dorpsraad 



   • Secretariaat en samenstelling bestuur:  

Wim neemt als secretaris plaats in het dagelijks bestuur. Afgesproken is dat 

Wiljan en Joris dit jaar nog in het bestuur blijven, wordt volgend jaar opnieuw 

bekeken.  

Peter vraagt naar KvK: actie Joris: regelt dit met Wim   

• Rol Dorpsraad, paper Bram Jacobs: doorgestuurd door Emilie 11 maart   

Tekst is goed maar we willen het graag specifiek voor Sambeek herschrijven. 

Actie Emilie en Erik: maken een voorstel voor nieuwe tekst; hierna op OneDrive 

zodat alle leden opmerkingen kunnen toevoegen. Hierna plaatsen in RdT en 

uitgebreid op website. In RdT met vermelding naar de hei-sessie.    

Op de website is wenselijk: kopje "Actueel" met punten waar DR mee bezig is. 

• Afspraken rondom openbaarmaking notulen  

Alle vergaderdata en notulen worden op het openbare deel van de website 

geplaatst.  

Proces zoals eerder: week voorafgaand aan de vergadering de agenda, week na 

vergadering notulen: één week later, zonder tegenbericht openbaar maken.   

Bij opstellen van notulen moet rekening met AVG-regels gehouden worden.  

• Info-avonden 

14 mei “Die van ons doet dat niet” Emilie, Wiljan Erik en Joris gaan.  

Welke info avond in het najaar?   

Peter: stoppende boeren en verkeer.   

Joris stelt voor dat de gemeente informatie komt geven over verkeer, 30 en 50 

wegen, ed.   

Wiljan geeft aan dat gemeente over woningbouw kan komen vertellen en stelt 

voor om het niet te combineren.   

Cor geeft aan dat de ambtenaren de regel- en wetgeving kennen en uitleg 

kunnen geven.   

Peter: omgevingsfonds   

Wiljan: duurzaamheid   

Emilie: items WIU door gemeente toelichten? Omvat verkeer, woningen etc.  

Actie Emilie: belt Willem Engbers voor afstemming  

 

Agendapunten voortkomend uit mails/apps/terugkoppeling vorige vergadering:   

• App 24 februari Peter H: overlast in de buurt, mondelinge toelichting   



Sinds eind vorig jaar heeft het hotel een andere huurder. Overlast zoals bekers, blikken 

en schade aan auto zijn opgevallen.    

De laatste tijd wordt weinig overlast ervaren. Afgesproken is om dit moment geen 

contact op te nemen, mocht meer overlast ervaren worden, dan wordt overwogen om 

contact met de beheerder of verhuurder op te zoeken.   

• Stand van zaken nieuwe inwonersdag op 21 juni   

Jeannette: dit jaar krijgen verenigingen binnen in Duvelshof meer ruimte. Afgesproken is 

dat nieuwe bewoners een vlag en een krans krijgen. Hiervoor worden kransen vooraf 

gereserveerd.  

• Aanbevelingen Rekenkamerrapport Kernendemocratie: ter info doorgestuurd 

door Emilie wo 16 april, geen verdere bespreking.   

• Mail Ingo Oldenkamp omgevingsfonds: doorgestuurd door Emilie ma 14 april   

Emilie heeft Ingo gesproken: drietal voorstellen: voor LvC is jaarlijks 45.000 beschikbaar. 

Voorkeur voor punt 1; verdeling naar rato. Actie Emilie: terugkoppeling naar Ingo.   

• Verzoek digitalisering Zangertjes van St. Jan, mondelinge toelichting   

Culturereel erfgoed; Dorpsraad gaat akkoord voor een bijdrage van max 300 euro.   

• Mail Eric Huijbers, vuilniszakken: doorgestuurd door Emilie wo 16 april   

Cor heeft contact met gemeente gehad; vervelend voor schilder, gemeente en 

vuilafhaaldienst, zij hebben er last van. Actie Emilie terugkoppelen naar Eric.   

• Mail Kinderrijkhuis: doorgestuurd door Emilie ma 5 mei   

Actie Cor: met gemeente afstemmen.  

• Mail Open dag Gemeentehuis: ter info doorgestuurd door Wim do 1 mei  

  Werkgroepen   

• Groen (Eric) : geen nieuws 

• Verkeer (Harry): geen nieuws 

• Openbare voorzieningen, wonen, buitengebied: (Cor )  

Stand van zaken Informatiebord Maasheggen bij Duvelshof,    

Actie Jeanette: status opvragen.   

Kermis / Dorpsfeest: (Chris): geen nieuws 

Volgende vergadering komt afvaardiging van de werkgroep in de vergadering.   

• Duurzaamheid / energie transitie (Peter)   

Hoe verder nu Peter zich gaat terugtrekken? Volgende vergadering oppakken.   

• AED: (Henny)  



Henny: twee weken geleden is Henny gebeld door het bestuur van de Waranda 

hal. Henny heeft vorige week vergadering gehad; AED bij Nabbe; het huis 

van Nabbe is verkocht aan Roel Derks. Roel heeft aangegeven de AED niet te 

willen houden. Henny gaat Jos Hendriks afstemmen. Het voorstel is de AED 

samen met Harrie Bloemen te verplaatsen.   

Antwan is bezig met het organiseren van een herhalingstraining. Er is ook 

behoefte aan nieuwe trainingen.   

Henny vraagt naar AED bij Duvelshof; Cor geeft aan dat subsidie voor zes 

aangevraagd wordt, incl. van Duvelshof. Voor een goede dekking wordt een 

straal van 500m aangehouden.   

• Communicatie: (Jeannette, Joris)  

Onderwerpen voor Rond de Toren:  

• Als vervolg van Hei-sessie:  

- Ruimte voor de rol van de Dorpsraad  

- Nieuw bestuur en voorstellen Wim en Eric  

- Opbrengst goede doelen 

- Verplaatsing AED 

• WIU (Werk in uitvoering) (Peter)  

Peter noemt een aantal punten van de WIU lijst op:  

Bezinningsplek; hier komt contact over   

Wandelroute langs de beek; is geregeld   

Tennisvereniging: solar laadpaal; past niet, mogelijkheden voor laadpaal worden 

bekeken.   

Bergstraat; looppad wordt niet meer gebruikt; geen actie   

Grotestraat,  paaltje Windsor Churchill straat: actie opnieuw op de lijst. Jeanette 

licht de stand van zaken toe:  

(Nagekomen info Jeanette (toegevoegd door Wim):   

Het uitzicht bij de ingang van de Winston Churchillstraat wordt belemmerd door de heg 

die er op de hoek bij de voormalige peuterspeelzaal staat. Tevens staan er ook nog 

paaltjes waardoor de bocht ruim genomen moet worden. Daarnaast willen mensen 

vanuit de Winston Churchillstraat niet te dicht langs de glasbakken rijden i.v.m. het glas 

dat daar vaak ligt. Hierdoor is er bij de in- en uitgang van de nieuwe wijk een gevaarlijke 

situatie. De paaltjes aan de kant van de school op de hoek bevorderen de veiligheid 

totaal niet. Ze zijn wellicht overbodig.)  

Paaltjes bij Maasstraat: is geregeld   

Containerpark: gele container is vervangen door een grijze.    



Fietspad bij Lindeboom: wordt niet opgepakt, wellicht meegenomen bij 

aanpassing weg rondom Lindeboom.    

Peter heeft sinds eind vorig jaar een andere werkgever, is met lokale politiek in 

contact gekomen en heeft zich bij de VVD aangesloten. Vanwege privé tijd heeft 

Peter gekozen om te stoppen met dorpsraad. WIU moet wel overgenomen 

worden. Jeanette stelt voor om het volgend jaar met 3 man te doen. Volgende 

vergadering laten terugkomen.    

Peter komt op 14 juli op de vergadering   

6   WVNTTK  

• 4 en 5 mei waren beide goed georganiseerd.  

Rondvraag   

• Peter nodigt alle aanwezigen uit voor een drankje aan de bar.   

7   Sluiting   

Datum    

16-06-2025   

Duur   

20:00 - 22:00   

Locatie   

Duvelshof, Plantsoentje 

Voorzitter   

Emilie   

   

 

  

 


